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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. augusztus 28. napján 08:30 

órakor megtartott rendkívüli nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye: Kővágóörsi Közös Önkormányzati Hivatal Révfülöpi Kirendeltsége (Révfülöp, Villa Filip 

tér 8.)  

 

Jelen vannak: Fábián Gusztáv   polgármester 

                         Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

   Somogyi Márk   képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 

testület  3 fővel határozatképes.  

Ismerteti a napirendet:  

 

1.) Pályázat benyújtása az adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok 

fejlesztésének támogatására 

2.) Projektor vásárlás 

3.) Térfigyelő kamera rendszer 

4.) Döntéshozatal a salfoldkozseg.hu domain rendelkezésre bocsátásáról  
 

Javasolja az ismertetett napirend elfogadását.  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

95/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

 2015. augusztus 28-i rendkívüli nyilvános 

 ülés napirendi pontjának elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. augusztus 28-i rendkívüli nyilvános 

ülés napirendi pontját az alábbiak szerint határozza meg: 
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1.) Pályázat benyújtása az adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok 

fejlesztésének támogatására 

2.) Projektor vásárlás 

3.) Térfigyelő kamera rendszer 

4.) Döntéshozatal a salfoldkozseg.hu domain rendelkezésre bocsátásáról  

 

 
 

1.) Pályázat benyújtása az adósságkonszolidációban nem részesült települési 

önkormányzatok fejlesztésének támogatására 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kért egy árajánlatot a kultúrház tetőfelújítására, mely a cserepek 

és a tetőlécek cseréjére, nejlonozásra vonatkozik és egyéb munkálatok végzésére, több között  

nem kis összegben a bádogozás elkészítésére is. Szükség esetén, amennyiben olyan szalufát 

találnak, ami javításra szorul, akkor azt kijavítják. A tetőszerkezet cseréjére nem kerülhet sor, 

mert az építési engedély köteles tevékenység. Egyébként most kérték az építés-hatóságtól az 

igazolást arról, hogy a tervezett munkák nem építési engedély kötelesek. Igényel az önkormányzat 

1.500.000 Ft támogatást, ehhez van még 190.000 Ft adomány, melyet a Pajta Galéria gyűjtött 

kifejezetten erre a célra és a fennmaradó összeget fizetnék a költségvetésből. Ezzel a munkálattal 

a teljes bádogozással, teljes tetőátrakással a beázás problémája hosszú időre megszűnne. Az 

épület további részeihez nem nyúlnak, áll ez a ház kb. 150 éve. 

Kérdezi, hogy van-e kérdés, észrevétel.  

 

Somogyi Márk, képviselő: kért ugyan információt, de nem kapott választ erről a pályázatról, 

támogatásról, amit a faluház felújítására szánnak. Ennek mennyi az összeghatára 1.500.000 Ft?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   minden önkormányzatnak lakosságszám arányosan adják, 

Salföld sajnos 100 fő alatti kategóriába tartozik, ahol a maximum összeg 1.500.000 Ft.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  kérdezi, hogy mennyi az árajánlat?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   az árajánlat 1.887.677 Ft.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  kérdezi, hogy még erre jön az általános forgalmi adó?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez bruttó ár, amennyiben az önkormányzat megkapja a 1,5 

millió forint összegű támogatást, akkor a saját rész  kb. 200.000 Ft lenne, ami egy ilyen jellegű 

munkánál jelentéktelen, mivel ilyen összegben szokták javítgatni, ami mint tudják nem sokáig 

tart.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi: az, hogy nem építési engedély köteles ez egy előírás ebben 

a támogatásban?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   nem előírás, lehet építési engedély köteles munkát is végezni, 

de a gyorsaság miatt dönteni kell, mivel augusztus elején adták ki ezt a rendelkezést, és nincs is 

az önkormányzatnak arra pénze, hogy komolyabb munkát végeztessenek. Korábban küldött a cég 

ajánlatot, ami csak a tető faszerkezet cseréjéről szólt, és 4 millió forintos ajánlat volt rá. Ezért 

kért egy ajánlatot, mely csak a legfontosabb munkálatokat tartalmazza: cserépátrakás, rossz 

cserép csere, nejlonozás. Ebből a pénzből, számlára ilyen méretű ajánlatokat lehet kapni. 
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Somogyi Márk, képviselő:  most egy 1,5 millió forintos támogatás van, ami nem kevés és 

próbál hosszútávon gondolkodni. Azért kérdezte, hogy a betonkoszorú elhagyható-e, vagy pedig 

jó lenne, ha lenne. Másik pedig a födém csere, mivel nagyon rossz állapotban van, az később 

cserélhető-e úgy, hogy a mostani újítást nem kell gyakorlatilag semmissé tenni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: nincsen közvetlen összefüggésben a födém és a tetőszerkezet, 

így jelen állapotban a födémet szintén ki lehet cserélni, de a födém faszerkezete jó, csak a rajta 

lévő deszkázat nem jó és egy második menetben ki lehetne azt cserélni, vagy pedig alulról 

levenni a műanyag borítást, és újraburkolni, hőszigetelni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy a gerendák jók? 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a gerendák biztos, hogy jók, mivel ezek nagyon erős, régi, 

eredeti fagerendák. Nem is szívesen cserélik ki, csak végső esetben, tehát nem az a baj, hogy a 

műanyag borítás csúnya, hanem a felette lévő részre kell figyelni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy ez a felújítás a belső részt nem befolyásolja, nincsen 

koszolás?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  nem lesz koszolás, nagy nejlonok kerülnek leterítésre, esetleg 

csak porral jár.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy mikor történne pontosan ez a felújítás.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kizárólag akkor, amennyiben az önkormányzat megkapja a 

támogatást.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  az ősz folyamán lesz ebből döntés és 2018. december 31-ig kell 

felhasználni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ezt a fajta munkát télen is el lehet végezni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy azért megvárják azt, amikor a kiállítás bezár?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: mindenképpen megvárják, mivel addig nem is kapnak választ.  

Ismerteti a határozati javaslatot. Kéri, hogy aki el tudja fogadni a határozati javaslatban 

foglaltakat, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

96/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 
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Pályázaton való részvételről 

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy a Faluház 

tetőszerkezetének felújítási munkálataira (tetőcserép és cseréplécek cseréje) pályázatot nyújt be az 

adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok fejlesztéseinek támogatására 

a pályázati kiírás 1. dc) pontjában megjelölt alcélra.  

 

A munkálatok elvégzésére a Csécs és Társa Bt. (8253 Révfülöp, Káli út 36.) által benyújtott 

1. 887. 677 Ft összegű ajánlatot elfogadja. A pályázati támogatás maximális összege 1. 500. 000 

Ft. A munkálatok költségének pályázati támogatással nem fedezett részét egyrészt az erre a célra 

beérkezett adományból (190. 000 Ft), a fennmaradó összeget pedig saját költségvetéséből 

finanszírozza.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, és sikeres pályázat esetén a munkálatok 

elvégeztetésére. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: a pályázat benyújtására: 2015. szeptember 1.  

                a munkálatok elvégeztetésére: 2018. december 31.  

 

 

2.) Projektor vásárlás 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kaptak az Epson cégtől egy ajánlatot 115.000 Ft + ÁFA 

összegben. Jelenleg ennek a finanszírozása megoldott, mivel 60.000 Ft  + 78.000 Ft összegű 

felajánlás érkezett, mely majdnem a teljes összeget fedezi. Arról kellene dönteni, hogy az Epson 

cégtől a projektort megrendeli az önkormányzat. Kérdezi, hogy van-e a napirenddel 

kapcsolatosan kérdés?  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: Kőrös Gáspárral telefonon beszélt, illetve emailben is 

váltottak levelet, mivel van az önkormányzatnál egy kölcsön projektor, amit vissza szeretnének 

adni, aki levélben azt válaszolta, hogy Somogyi Márkkal napi kapcsolatban áll, és majd elintézik 

a dolgot.  

 

Somogyi Márk, képviselő: megjegyzi, hogy erről neki is írhatott volna az Alpolgármester 

Assszony, ha az úrral egyeztet, mivel nyilván tudja, hogy neki adták kézbe ezt a projektort, de 

mindegy, nincsen jelentősége.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a projektort Salföld Önkormányzata kaphatta, tehát ő tartozik 

felelősséggel.  

 

Somogyi Márk, képviselő: véleménye szerint nem érdemes erre kitérni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kitérni érdemes erre.  

 

Somogyi Márk, képviselő: személyes ismerőse, kizárólag ezért volt ez a lehetőség és ezt Salföld 

Önkormányzat mozi programjaira és hasonló dolgaira szánta. Ezért kapta kölcsön ezt a 

projektort, tehát ez a saját felelőssége volt, hogy ez a technikai felszerelés ép maradjon, de 
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Salföld rendezvényeire lett használva. Az önkormányzat közvetlenül az Epsontól nem kért, és 

nem is kapott projektort, ezért állt fenn, hogy neki kellett személyesen felelősséget vállalni. 

Kérdezi, hogy a 60.000 Ft-os felajánlás ki konkrétan és projektorra érkezett?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez a felajánlás projektorra érkezett és még további 78.000 Ft is 

érkezett. Felteszi szavazásra, hogy az önkormányzat megvásárolja-e az Epson cégtől az Epson 

EB-W28 típusú projektort az említett fizetési kondíciókkal.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

97/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

projektor vásárlásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy egy Epson  EB-W28 típusú 

projektort vásárol 115.000 Ft + ÁFA összegben.  

 

A projektor vásárlását az erre a célra beérkezett 138.000 Ft összegű adományból valósítja meg, 

azzal, hogy a projektor árának adománnyal nem fedezett részét 2015. évi költségvetése terhére 

biztosítja.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester.  

Határidő: azonnal 

 

 

3.) Térfigyelő kamera rendszer 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  mint arról már a korábbi ülésen is beszéltek az Ábrahám-Sat 

Bt-től kaptak árajánlatot egy kamera telepítésére  215.000 Ft összegben. Ez az ár tartalmaz egy 

rögzítőt, merevlemezt és egy kamerát a kultúrház falára. Tekintettel arra, hogy áram függő, így az 

áramot a faluházból biztosítja az önkormányzat. A kamera a kultúrházon a Kossuth utcában kerül  

elhelyezésre úgy, hogy  Ábrahámhegy felől a major felé mutat. Korábban ezzel kapcsolatosan 

kettő magánszemély részéről érkezett felajánlás 50-50 ezer forint összegben. Az egyik felajánló a 

tegnapi nap folyamán visszavonta a felajánlást, illetve más kondíciókat adott meg. Jelenleg az a 

kérdés, hogy ha a 215.000 Ft-ból levonják az 50.000 Ft-ot, akkor marad 165.000 Ft. Ugyan csak 

egy kameráról beszélnek, de ki lehet írni a falu elejére, hogy kamerával megfigyelt település.                                              

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  kérdezi, hogy lehet-e tudni, hogy mi a másik kondíció, 

amire a támogató adna pénzt?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a másik kondícióról azért nem beszéltek, mert az egy 

villanyoszlopra szerelhető, elektromos tervvel és egyéb dolgokkal ellátott rendszer. Korábban 

kapott tájékoztatást a felajánló a felhasználásról, de időközben megváltoztatta a kondíciókat, 

természetesen ezt tiszteletben tartja. Ez a legegyszerűbb megoldás, mivel minden másfajta 
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kivitelezés már engedélyköteles. Véleménye szerint a felajánlást el kell fogadni és ezt a rendszert 

meg kell rendelni.  

 

Somogyi Márk, képviselő: kérdezi, hogy ez nem egy forgó kamera, hanem egy irányba néz?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kamerát lehet rá még csatlakoztatni akár ellenkező irányban is.  

 

Somogyi Márk, képviselő: hívta a felajánló, aki elmondta, hogy beszélt a polgármesterrel, 

konkrétan, amit ő támogat, nyilván az, ami a saját biztonságát is javítja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  pont arra néz a kamera.  

 

Somogyi Márk, képviselő: nem, hanem a másik irányba. Ha faluház arra  a falára kerül, amiről a 

polgármester beszél, akkor a másik irányba néz a kamera. A polgármester említette a 

falajánlónak, hogy az oszlopra helyezés plusz 50.000 Ft.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  nem a plusz 50.000 Ft-tal van a probléma, hanem akkor elölről 

kellene kezdeni az egészet, tervet kell készíteni, engedélyeztetni szükséges, mely pénz és idő, ami 

lehet, hogy három hónap. Az ajánlat már itt van másfél hónapja, a felajánló elsőként erre mondott 

igent, ez módosította most.  

 

Somogyi Márk, képviselő: akkor a felajánló és a polgármester félreértette egymást, 

mindenesetre ő szívesen támogatja azt, ha az oszlopra kerül a kamera, vagyis az előttük elhaladó 

utcarészt jobbra és balra belátja kamera.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez a kamera az előtte elhaladó utcát fogja nézni, lehet, hogy a 

házát nem fogja felvenni a kamera, de az  utcát igen.  

 

Somogyi Márk, képviselő: igen, de csak egy irányból, ha az ő szempontjukból gondolkodunk és 

a major irányából jön egy autó, akkor is rögzíti?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  bármelyik irányból jön autó, akkor is lesz rögzítve.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy a faluház faláról és akkor most pontosan hol lesz a 

kamera?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   a faluház sarokfalánál kerül elhelyezésre, a templom irányába 

néz a kamera, tehát a Kossuth utcát  veszi fel a kamera.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  szerinte ez nem volt egyértelmű a felajánló számára, így még 

egyszer ismertetni kellene vele.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  javasolja ennek a kivitelezését, aztán a későbbiek során ezt 

lehet bővíteni, egyet lehet majd elhelyezni a falu elejére, majd a végére. A pályázatok kiírásánál a 

szempont a bűnügyi helyzet, ebből is következik, hogy a múltkori pályázat 90 %-át  olyan falvak 

kapták, ahol a bűnügyi statisztika magasabb.  
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Somogyi Márk, képviselő:  az oszlopon való elhelyezést jobbnak gondolja esztétikai 

szempontból is,  a faluházat a kamera csak csúfítja. Az oszlopról a rálátás is hatékonyabb és azt a 

felajánló is támogatná.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  annyit el szeretne mondani, hogy nemcsak beszélt a testület kamera 

rendszerről, hanem testületi döntés is született annak megrendeléséről. Ez csak egy plusz 

információ, hogy az 50.000 Ft összegű adomány erre a célra érkezett, ezért ide használja fel az 

önkormányzat.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  kérdezi, hogy a könyvtári pénz, mivel ez a könyvtár 

felé figyelés, közösségi épületen van, az ott kapott pénz nem használható fel erre a célra?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez pénzügyi kérdés, utána kell nézni.  

Felteszi szavazásra a térfigyelő rendszer megrendeléséről hozott döntés megerősítését, azzal, 

hogy az e célra érkezett 50. 000 Ft adományt a Képviselő-testület erre fordítja. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

98/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

Térfigyelő rendszerről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete megerősíti a korábbiakban hozott „Térfigyelő 

rendszer megrendelése” tárgyú döntését azzal, hogy az e célra érkezett 50. 000 Ft összegű 

adományt a Képviselő-testület a rendszer kiépítésére fordítja.  

 

 

4.) Döntéshozatal a salfoldkozseg.hu domain rendelkezésre bocsátásáról  

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  Somogyi Márk képviselő úr jelezte, hogy a domain 

rendelkezésre bocsátási kérésére nem kapott választ. E-mailben válaszolt, amiből kiderült, hogy a 

testület többsége ezt nem támogatja. 

 

Somogyi Márk, képviselő: De gondolta, hogy indoklást kaphatna. 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: Felteszi szavazásra, hogy a Képviselő-testület nem támogatja a 

domain rendelkezésre bocsátását. Somogyi Márk képviselő úr érintett. 

 

Somogyi Márk, képviselő: Ő nem szavaz.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: De szavazhat, csak dönteni kell róla, hogy szavazhat-e.  

Felteszi szavazásra, hogy somogyi Márk képviselő szavazhasson a domain rendelkezésre 

bocsátásáról. 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

99/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

Somogyi Márk, képviselő szavazásból történő kizárásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete nem zárja ki Somogyi Márk, képviselőt a 

salfoldkozseg.hu domain rendelkezésre bocsátásáról történő döntéshozatalból.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: A határozati javaslatot tehát a b) verzióval teszi föl zavarásra, 

vagyis, hogy a Képviselő-testület nem támogatja a domain rendelkezésre bocsátását.  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 

tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

100/2015. (VIII. 28.) HATÁROZATA 

 

A salfoldkozseg.hu domain rendelkezésre bocsátásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Smart Design Bt. kérelmét, mely a 

salfoldkozseg.hu domain Salföldi Falukrónika című könyv internetes megjelenése céljára való 

rendelkezésre bocsátására vonatkozik, nem támogatja. 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, megköszöni a 

részvételt, és az  ülést 9:15 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

             Fábián Gusztáv                                                                          Dr. Szabó Tímea 

               polgármester                                                                                     jegyző 


